
 

Verslag van de algemene ledenvergadering van de Historische Vereniging 

Numaga, dinsdag 17 mei 2022, 19:30 uur in het Stedelijk Gymnasium 
Aanwezig: 38 leden bij opening, 44 bij sluiting 

Achter de bestuurstafel zitten Theo Engelen (voorzitter), Fred Wester (penningmeester), Ellen 

Hijmans (intern secretaris) en Andreas Caspers (extern secretaris, notulist). 

1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Hij staat kort stil bij het overlijden van Wim de Natris afgelopen 

oktober. Hij kondigt aan de jaarrede pas op 10 december te houden, tijdens de jaarboekpresentatie.  

2. Verslag alv 6 oktober 2021  
Een lid vraagt of er gevolg is gegeven aan de afspraak tussen de penningmeester en Ton Plass om te 

praten over de inhoud en de opmaak van de financiële stukken. De penningmeester antwoordt dat 

Plass zitting heeft genomen in de kascommissie en in die hoedanigheid met hem heeft gesproken. 

3. Jaarverslag 2021 (bestuur en commissies) 
Geen op- of aanmerkingen over het jaarverslag. 

4. Financieel jaarverslag 2021 (penningmeester)  
De penningmeester geeft een korte toelichting. In 2021 is er minder uitgegeven omdat er minder 

bijeenkomsten waren vanwege corona. Ondanks een afname van contributie-inkomsten vanwege 

een lichte terugloop van het ledenaantal, en ondanks toegenomen kosten voor Jaarboek en Katern 

vanwege stijgingen van papierprijzen en portokosten, is 2021 daardoor afgesloten met een overschot 

van bijna €2.000,-. De reserves van de vereniging zijn daardoor gegroeid tot zo’n €32.500,-. 

Aangezien bij de vorige alv is gevraagd hoe het bestuur deze reserves wil gaan besteden, heeft het 

bestuur dit vastgelegd in een beleidsplan. 

Enkele leden geven aan moeite te hebben met het lezen van aangeleverde jaarcijfers en de 

begroting. Omdat tijdens het beantwoorden van de vragen verwarring ontstaat zegt de 

penningmeester de vragen via de mail te beantwoorden. Een lid dient een voorstel van orde in: 

kunnen vragen betreffende de inhoud en de opmaak van financiële stukken voortaan voorafgaand 

aan de alv op papier worden ingeleverd? De voorzitter schaart zich achter dit voorstel; de leden 

zullen bij de volgende alv de gelegenheid krijgen om dit te doen. 



5. Verslag van de kascommissie; decharge van het bestuur; benoeming nieuwe 

kascommissie  
De voorzitter geeft nu het woord aan de kascommissie. De kascommissie bestaat uit de heren 

Hekking en Plass. Hekking verklaart dat Plass en hij door omstandigheden niet bijeen konden komen, 

maar wel elk de stukken hebben ontvangen en ingezien. Hij zal daarom eerst zijn eigen verklaring en 

vervolgens die van Plass voorlezen. Beide verklaringen geven aan dat de financiën van de vereniging 

in orde zijn bevonden. 

De leden verlenen het bestuur decharge. 

De voorzitter bedankt de leden van de kascommissie. Hekking treedt af als lid van de kascommissie, 

Plass blijft aan als lid. De voorzitter vraagt wie bereid is zich beschikbaar te stellen als nieuw lid. Rob 

Janssen zegt bereid te zijn dit te doen. 

6. Beleidsplan en begroting 2022 
Geen op- of aanmerkingen over het beleidsplan. 

Een lid vindt de post ‘overige kosten’ in de begroting aan de hoge kant en vraagt wat daaronder valt. 

De penningmeester vertelt dat hier een aantal extra uitgaven, die reeds zijn gedaan, bij zijn 

gerekend: de verzetsbundel, de filmpjes en de bus naar Kleef. Verder nog een aantal toekomstige 

uitgaven. Het bestuur stelt voor deze extra kosten te betalen uit de reserve en voor dit jaar de 

contributie ongewijzigd te laten. 

7. Rondvraag en sluiting 
De voorzitter vraagt de leden de vragenlijst in te vullen die ze bij de ingang hebben gekregen. In het 

bijzonder vraagt hij of de leden ideeën hebben voor het onderwerp van de bundel die de vereniging 

in 2023 zal uitgeven. De voorzitter sluit de vergadering. 


